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Siltamäen ala-asteen johtokunnan kokous

Aika: 1.10.2018
Paikka: Siltamäen ala-aste

Läsnä: Mia Lahtela, Akseli Lahtela, Tomi Pohjalainen, Toni Penttinen, Saara Itkonen, Ronja
Osolanus, Katja Pohjolainen, Laura Koskinen, Mika Parviainen ja sihteerinä Arita Norrbäck

1. Kokous aloitettiin klo 18.03 ja todettiin päätäntävaltaiseksi.

2. Toimintasuunnitelman läpikäynti ja esittely:

 Hyväksyttiin toimintasuunnitelma lukuvuodelle 2018-2019.

3. Siltamäen ala-asteen arviointikäytännön muutos OPS:iin:

Päätettiin poistaa 1-4-luokkalaisilta väliarviointi ja korvata se arviointikeskusteluilla.
5-6-luokkalaisilla säilyy väliarviointi. Joulukuussa jaetaan kaikille oppilaille
itsearviointilomake ja muutoksen vaikutuksia seurataan kyselyillä opettajilta ja
vanhemmilta. Kyselyn tuloksia arvioidaan ensi vuonna. Koulun johto ohjeistaa opettajia
arviointikeskusteluiden pitämiseen.

4. Seuraavan kokouksen ajankohta päätetään myöhemmin.

5. Kokous päätettiin klo 19.30.

________________________________ ___________________________
pj Mia Lahtela sihteeri Arita Norrbäck

Pöytäkirjan tarkastajat

________________________________
Toni Penttinen
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